
Vragen voor het vragenuur van 18 oktober 2023 van 15.30 – 16.20 uur (Raadzaal)

I Vragen van de fracties van CDA, VVD en PVV over overlast Blauwe bank (Jalt de Haan)

Bewoners aan de Oosterhaven zijn de overlast bij ‘De Blauwe Bank’ helemaal zat. Iedere dag zitten er 
van ’s ochtends vroeg tot ’s avonds laat groepen mannen bij de bank. Deze mannen zouden volgens 
de havenmeester en bewoners veelvuldig voor overlast zorgen, vooral veroorzaakt door alcohol en 
drugsgebruik. In het verleden is de ‘Blauwe Bank’ al eens eerder dichtgetimmerd, waarna de overlast 
vervolgens voorbij was. Helaas zijn er nu dus weer problemen en vragen de omwonenden om een 
oplossing. 

Ook de gemeenteraadsfractie van het CDA, PVV en VVD vinden dat er een oplossing moet komen. Dit 
is ook niet de enige plek waar zich dergelijke problemen voordoen. We spreken helaas vaak over 
dergelijke overlastproblematiek. De fracties vinden dan ook dat er gezocht moet worden naar 
structurele oplossingen. We kunnen bijvoorbeeld moeilijk elke bank weghalen waar zich problemen 
voordoen. De gemeente geeft in haar reactie op RTV Noord al aan dat ze extra toezicht houdt op deze
plek, maar dit betekent nu nog niet dat de problemen voorbij zijn. 
Daarom hebben de fracties de volgende vragen:

1. Welke maatregelen kan het college nog nemen om er voor te zorgen dat de rust terugkeert aan de 
Oosterhaven? Is hierbij bijvoorbeeld een tijdelijke camera voorziening een mogelijkheid?
2. Is het college van mening dat extra BOA-capaciteit kan helpen in het beter bestrijden van dergelijke
overlast?

II Vragen van de VVD-fractie over geluidsoverlast langs de Diepenring (Rik Heiner)  

De VVD bereikt verschillende geluiden dat er veel geluidsoverlast is rondom de Diepenring. Er is 
overlast aan bijvoorbeeld de Wilhelminakade, Turfsingel en de Noorderhaven. Automobilisten 
trekken bijvoorbeeld hard op daarnaast wordt er ook vaak te hard gereden. In Rotterdam is hier een 
streng beleid op gevoerd, ze plaatsen bijvoorbeeld geluidspalen tegen herriemakers. Dit zouden we in
Groningen ook kunnen doen, zodat overlastgevers worden beboet. Ook zouden we steekproefgewijs 
kunnen handhaven op snelheidsovertredingen. Dit zorgt namelijk voor gevaarlijke situaties maar het 
veroorzaakt ook overlast aan omwonende. 

1. Wat doet het college aan het handhaven van het geluidsoverlast en het te hard rijden langs 
de Diepenring? 

2. Is het college bereid om een pilot met geluidspalen te doen zoals in Rotterdam?

III Vragen van de fractie van de PvhN over het opzeggen van het huurcontract van Stichting EdanZ 
(Evelien Bernabela)

Het bestuur van stichting Edanz heeft een brief van de gemeente Groningen ontvangen dat per 1 
januari 2024 de huur wordt opgezegd. Het centrum wordt dan een buurtcentrum en niet een 
centrum voor persoonlijke ontwikkeling groei zoals het nu is. De activiteiten van de 122 huurders die 
EdanZ afgelopen jaar heeft gehad kunnen dan niet meer plaats vinden in het centrum. De gemeente 
zegt dat het EdanZ niet gelukt is ook niet met de samenwerking met De verbinders en Sedna, 
Herstelacademie, om voldoende buurtbewoners naar de activiteiten te trekken. Volgens de gemeente
is de doelstelling niet bereikt dus willen ze er zelf een buurtcentrum van maken. Wij vinden het niet 



kunnen dat er zomaar voorbij wordt gegaan aan de huurders die er cursussen en andere activiteiten 
aanbieden. Deze ondernemers en de gebruikers zijn de dupe hiervan. 

De fractie van de Partij voor het Noorden wil graag meer duidelijkheid over dit besluit. 

1. Waarom wordt de huur van Edanz zo abrupt opgezegd? 
2. Op grond waarvan komt het college tot de conclusie dat het Edanz niet is gelukt voldoende 

buurtbewoners naar de activiteiten te trekken? 
3. Waar moeten de activiteiten van de 122 huurders voortaan plaatsvinden? 

Bron: https://www.oogtv.nl/2023/10/petitie-om-edanz-te-redden-al-duizend-keer-getekend/


